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ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ   20/2015 
 
 

ΑΠΟΦΑΣΗ   161/2015 
 

 

Στην Καλαμάτα σήμερα,  την 24η  Απριλίου 2015, ημέρα Παρασκευή και ώρα 13:00, 

στο Δημαρχιακό Κατάστημα της οδού Αριστομένους 28, συνέρχεται στην 20η/2015 

συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή του Δήμου Καλαμάτας, μετά την υπ’ αριθμ. πρωτ. 

15558/20-4-2015 πρόσκληση του κ. Προέδρου, που επιδόθηκε σύμφωνα με το νόμο.  

 

 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση αυτή ο κ. Μπούχαλης Δημήτριος, Αντιδήμαρχος Καλαμάτας, 

Πρόεδρος της Οικονομικής Επιτροπής και από τα τακτικά μέλη οι κ.κ.: 1) Ηλιόπουλος 
Αθανάσιος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 162 απόφαση), 2) Μπασακίδης Νικόλαος, 3) 

Μπεχράκης Σταμάτης, 4) Μπουζιάνης Παύλος (προσέλευση στην υπ’ αριθμ. 162 απόφαση),  

5) Πολίτης Δημήτριος  και 6) Φάβας Γεώργιος.    

 

Δεν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόμιμα, τα τακτικά μέλη κ.κ.: 1) Νιάρχος Αναστάσιος 

και 2) Φαββατάς Δημήτριος. 

  

 
Στη συνεδρίαση παραβρίσκονται επίσης οι επικεφαλής των  δημοτικών παρατάξεων  

«ΑΛΛΑΓΗ ΓΙΑ ΤΟ ΔΗΜΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ» κ. Μπρεδήμας Θεόδωρος και «ΑΝΕΞΑΡΤΗΤΗ 

ΣΥΜΜΑΧΙΑ ΠΟΛΙΤΩΝ» κ. Αντωνόπουλος Μιχαήλ.  

 

 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της συνεδρίασης. 
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. . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . . .. . . . . . . . .  
Με την έναρξη της συνεδρίασης ο κ. Πρόεδρος ενημερώνει το Σώμα ότι υπάρχει ένα εκτός 
ημερησίας διάταξης θέμα από το Τμήμα Περιουσίας και Διαχείρισης Κοιμητηρίων το οποίο 
αφορά τη μεταφορά των διαθεσίμων κεφαλαίων των Κληροδοτημάτων ¨Λυκούργου Σκιά¨ 
και ¨Ανδρέα Γκρέτσα¨ από την Τράπεζα Πειραιώς, σε καινούργιο λογαριασμό στην Εθνική 
Τράπεζα και συνεχίζοντας ο κ. Πρόεδρος λέει τα εξής: 

 
Να σας πω τώρα γιατί είναι εκτός ημερησίας.  
Με ενημέρωσαν απ’ το Τμήμα της Περιουσίας ότι και άλλη φορά που 

χρειαστήκαμε, επειδή τα επιτόκια είναι ευμετάβλητα, συνέχεια μεταβάλλονται, γι’ αυτό και το 
κάνουμε, το πήρανε προχθές, δεν ξέρω ποια μέρα το πήραν το θέμα, το φέρνουμε τώρα για 
να το κάνουμε άμεσα…  

 
Να ενημερώσω.   

 
Ενημέρωσε κ. Φάβα. Να δικαιολογήσεις το κατεπείγον πρώτα απ’ όλα, αυτό 
πήγα να κάνω...  

 
Ναι, ναι, θα δικαιολογήσω.  
Σκεφτείτε ότι έχει 20/4ου πρωτόκολλο, από κει και πέρα μέχρι να φτάσει σε μας 

ήρθε ακριβώς εχθές. Γι’ αυτό το λόγο το στείλαμε άμεσα και όπως αναφέρατε πολύ σωστά, 
κ. Πρόεδρε, λόγω της μεταβλητότητας των επιτοκίων, για να μην πάει σε μία άλλη 
Οικονομική Επιτροπή που μπορεί να είναι κάτι διαφορετικό, γι’ αυτό το φέραμε εκτός 
ημερησίας διατάξεως.  
Τώρα ως προς την κατ’ ουσίαν του θέματος…  

 
Να πούμε άμα το συζητήσουμε πρώτα απ’ όλα. Συμφωνούμε όλοι. Ωραία, πάμε 
στην ουσία του θέματος.  

 

Ακολούθως εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο  για συζήτηση το εν λόγω εκτός ημερήσιας 

διάταξης θέμα που το Σώμα ομόφωνα αποδέχθηκε να συζητηθεί μαζί με τα τακτικά θέματα, 

λόγω του κατεπείγοντος χαρακτήρα του, σύμφωνα με τα προαναφερόμενα, με τίτλο : 

Διαχείριση διαθεσίμων κεφαλαίων κληροδοτημάτων.  

 
Η σχετική εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας και Διαχείρισης Κοιμητηρίων της 
Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου, έχει αναλυτικά ως εξής: 
 

ΘΕΜΑ: Διαχείριση διαθεσίμων κεφαλαίων κληροδοτημάτων 
  
Έχοντας υπόψη: 
1) Το με αριθμ. Πρωτ. Δήμου Καλαμάτας 15512/20.04.2015 έγγραφο της 

Εθνικής Τράπεζας Ελλάδος 
2) Το με αριθμ. Πρωτ. Δήμου Καλαμάτας 15511/20.04.2015 έγγραφο της 

Τράπεζας Πειραιώς  
3) Το με αριθμ. Πρωτ. Δήμου Καλαμάτας 15967/22.04.2015 έγγραφο της 

Τράπεζας Πειραιώς  
με τα οποία μας γνωρίζουν την απόδοση του επιτοκίου για καταθέσεις όψεως 
και προθεσμιακές καταθέσεις 

ΕΙΣΗΓΟΥΜΑΣΤΕ 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  
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Την μεταφορά των διαθέσιμων κεφαλαίων των κληροδοτημάτων «ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ 
ΣΚΙΑ» και «ΑΝΔΡΕΑ ΓΚΡΕΤΣΑ» από την Τράπεζα Πειραιώς  σε νέους 
λογαριασμούς στην Εθνική Τράπεζα για την καλύτερη απόδοσή τους σύμφωνα 
με τα παραπάνω έγγραφα.  
 

Ο Συντάκτης Ο Τμηματάρχης Η Διευθύντρια 
  (24/4) 

ΜΑΚΡΟΠΟΥΛΟΥ Χ. ΠΑΓΑΝΗ ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΥ ΓΕΩΡΓΙΑ 
 
 

Εισηγούμενος το θέμα ο εντεταλμένος για θέματα Δημοτικής περιουσίας  Δημοτικός 
Σύμβουλος  κ. Φάβας Γεώργιος, λέει τα εξής:   

 
Ως προς την κατ’ ουσίαν του θέματος λοιπόν, τρεις τράπεζες απ’ τις οποίες πήραμε 
σχετικές προσφορές ήταν η Εθνική Τράπεζα της Ελλάδος, η Τράπεζα Πειραιώς και 

η …, και η Τράπεζα Πειραιώς, συγγνώμη,  οι οποίες η μεν Εθνική Τράπεζα της Ελλάδος μας 
έδωσε 2,03% σταθερό επιτόκιο για δύο έτη και η δε Τράπεζα Πειραιώς μας έδωσε για 
προθεσμιακή κατάθεση ποσού 200.000 για τρίμηνη 1.95 και για εξάμηνη πάλι 1.95 και από 
κει και πέρα … Δεν υπάρχει κάτι άλλο… 
 
 
Η διαδικασία συνεχίζεται με διαλογική συζήτηση, ως εξής:  

 
Να πω κάτι. Ουσιαστικά η Εθνική Τράπεζα μας το δίνει για το Ταμιευτήριο, δεν 
μας ζητάει να κλείσουμε, να τα έχουμε προθεσμιακή κατάθεση και ουσιαστικά 

μας δίνει, Σταμάτη, το επιτόκιο που μας είχε δώσει στο Δήμο Καλαμάτας. Δηλαδή αυτό που 
κατόπιν διαγωνισμού είχε επιλεγεί η Εθνική Τράπεζα, μας δίνει αυτό το επιτόκιο. Αν στην 
πορεία βέβαια χρειαστεί τα χρήματα να μεταφερθούνε στην Τράπεζα της Ελλάδος εδώ 
είμαστε και θα το αποφασίσουμε. 

 
Γιατί δεν πάμε στην Τράπεζα Ελλάδος που έχει 2,5%;  
 

Αυτό θα το κρίνει το Δημοτικό Συμβούλιο, θα το δούμε στο Δημοτικό 
Συμβούλιο, αν τεθεί θέμα.  

 
 Κοιτάξτε, στο τραπεζικό σύστημα είμαστε υποχρεωμένοι εκ του νόμου να 
λαμβάνουμε προσφορές για να μπορούμε να τα φέρνουμε στην Οικονομική 

Επιτροπή και να επιλέγουμε τη συμφερότερη. Η Τράπεζα της Ελλάδος έχει ένα ιδιαίτερο, να 
το πω έτσι, καθεστώς, στο οποίο στην ουσία απευθύνονται όλες οι εμπορικές τράπεζες για 
την κατάθεση…  

 
 Μην κάνετε ανάλυση τώρα, δεν λέει αυτό ο Σταμάτης. Ουσιαστικά λέει … 
 

… και μόνο για εξειδικευμένες περιπτώσεις.  
 
……… (δεν ακούγεται – εκτός μικροφώνου) 
 

 Όχι …….  
 

Γιατί μεταξύ σοβαρού και αστείου πολλά μπορεί να λέγονται.  
 
 Όχι, όχι, ο Σταμάτης πιστεύω ότι το λέει… Αφού θα πάνε που θα πάνε, λέει ο 
Σταμάτης, γιατί δεν πάνε μια ώρα αρχύτερα. Αυτό λέει ο Σταμάτης.  

Μιλήστε κ. Μπεχράκη.    

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 



Συνεδρίαση :  20/2015 Παρασκευή  24 / 04 / 2015 ΑΠΟΦΑΣΗ   161/2015 

Πρακτικά Οικονομικής Επιτροπής   4

 
Στην Τράπεζα της Ελλάδος θα έχουμε ασφάλεια, θα έχουμε καλύτερη 
απόδοση και θα είναι ασφαλισμένα και εγγυημένα απ’ το κράτος. Ήδη η 

Περιφέρεια της Αττικής εδώ και δύο μήνες τα έχει πάει και έχει κερδίσει τόσα χρήματα από το 
επιτόκιο.  

 
 Ένα μήνα και κάτι, γι’ αυτό και ο Νόμος έχει αναδρομική ισχύ, για να καλύψει 
την κα Περιφερειάρχη, μην είχε κάνα πρόβλημα.  

 
 Ωραία. Επομένως λοιπόν είναι μια ευκαιρία να είμαστε πιο ασφαλείς γιατί το 
ελληνικό κράτος είναι εγγύηση. 

 
Απλώς δεν θέλουμε να στερήσουμε και ρευστότητα και από τις τράπεζες γιατί 
άμα τα χρηματοοικονομικά ιδρύματα καταρρεύσουν θα έχουμε προβλήματα. 

Υπέρ λοιπόν και ομόφωνα έτσι;   
Λευκό. 
Ωραία.  

 
……… (δεν ακούγεται) 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  Δεν περνάει άμα δεν ψηφίζει ο Σταμάτης;  
 
 Είναι εκτός ημερησίας και θέλει ειδική πλειοψηφία. 
 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Υπέρ, εντάξει, μας διευκολύνει. 
 
 Δεν ακούσαμε κ. Πρόεδρε, πόσο είναι το επιτόκιο.  
 

Είναι σταθερό, 2,03 για δύο έτη.  
 
Ενώ αν πάει στην Τράπεζα της Ελλάδος είναι 2,5.  
 

Το θέμα είναι ότι είναι σε ταμιευτήριο, είναι σε πρώτη ζήτηση οποιαδήποτε 
στιγμή τα θέλουμε τα χρήματα και δεν μας δεσμεύει να τα έχουμε κλειστά και 

ούτε να έχουμε πρόστιμα και να φεύγουμε…  
 
 Η άποψή μας είναι να πάνε από σήμερα. 
Διατυπώνω τη δική μου τη σκέψη ότι πρέπει να πάει από σήμερα στην 

Τράπεζα της Ελλάδας και να μην πηγαίνουμε τώρα σε Εμπορικές Τράπεζες.  
 
Έχει μια βάση αυτό που λέει ο κ. Μπρεδήμας. 
 

Θα τις στραγγαλίσουμε... 
 
Εξαναγκάζουμε τον ΕLA της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας να 
χρηματοδοτεί εμπορικές τράπεζας και …….. (δεν ακούγεται)  τα χρήματα στη 

χώρα, όπως έγινε και μέχρι  τώρα …….. (δεν ακούγεται) 
 

ΦΑΒΑΣ: Μια παρατήρηση θέλω … 
 
ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Όχι, όχι, όχι, μα τελειώσανε, αφού ψηφίσαμε.  
 
ΦΑΒΑΣ: Παρατήρηση… 

 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΣ (Γραμματέας)  

ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΠΟΥΛΟΣ (Γραμματέας): 

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 

ΦΑΒΑΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΡΕΔΗΜΑΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ:  
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Όχι, όχι, στο Δημοτικό Συμβούλιο τα υπόλοιπα. Τελειώσαμε.  
 

 Παρατήρηση…  
 
 Όχι, απαγορεύεται. Τελειώσαμε. 
 

.….. οι εμπορικές Τράπεζες και υπάρχει μόνο μία τράπεζα η Τράπεζα της Ελλάδος. 
 
 Καταγράφηκε το … 

 
 Ίσως επειδή είναι και θέμα της επικαιρότητας είχε και μια πλευρά αυτή η 
κίνηση της κυβέρνησης για απόσυρση από διάφορες εμπορικές και ιδιωτικές 

τράπεζες, ώστε να χρηματοδοτηθούνε από το μηχανισμό ELA, κάτι το οποίο έχει αποκρυφτεί 
από τις επικοινωνιακές αντιδράσεις που έχουν ξεσηκώσει ορισμένα κόμματα και δυστυχώς και 
ο κ. Πατούλης ο ίδιος.  

 
 Θα τοποθετηθούμε στο Δημοτικό Συμβούλιο.  
 

 
 
Η Οικονομική Επιτροπή, ως Διοικούσα και Διαχειριστική Επιτροπή των Κληροδοτημάτων του 
Δήμου Καλαμάτας, στα οποία δεν έχουν οριστεί από τον διαθέτη του Διοικητικά και 
Διαχειριστικά Συμβούλια, σύμφωνα με την υπ΄ αριθμ. 330/2011 απόφασή της, μετά από 
διαλογική συζήτηση αφού λαμβάνει υπόψη της την παραπάνω εισήγηση και τις 
αναφερόμενες σ’ αυτήν διατάξεις,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
Εγκρίνει τη μεταφορά των διαθεσίμων κεφαλαίων των Κληροδοτημάτων 
«ΛΥΚΟΥΡΓΟΥ ΣΚΙΑ» και «ΑΝΔΡΕΑ ΓΚΡΕΤΣΑ» από την Τράπεζα Πειραιώς  
σε νέους λογαριασμούς στην Εθνική Τράπεζα για την καλύτερη απόδοσή 
τους, σύμφωνα με την εισήγηση του Τμήματος Δημοτικής Περιουσίας & 
Διαχείρισης Κοιμητηρίων της Διεύθυνσης Οικονομικών του Δήμου Καλαμάτας, η 
οποία καταχωρείται αναλυτικά στο ιστορικό της απόφασης αυτής.   
 
 
Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 
 

Η ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ           ΤΑ ΜΕΛΗ 

Δημήτριος Μπούχαλης     1. Ηλιόπουλος Αθανάσιος  

  2. Μπασακίδης Νικόλαος  

  3. Μπεχράκης Σταμάτης 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:  

ΦΑΒΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΑΣ:  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΜΠΕΧΡΑΚΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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  4. Μπουζιάνης Παύλος  

  5. Πολίτης Δημήτριος  

  6. Φάβας Γεώργιος  

 
 

Ακριβές Απόσπασμα 
Καλαμάτα 28 Απριλίου 2015 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΟΙΚΟΝΟΜΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ 

 
ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΣΤ. ΜΠΟΥΧΑΛΗΣ 
(ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ) 

 
 

 
 

 
 
 
 
 
  


